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Żłobki i przedszkola, remont Ronda Ofiar Katynia, propozycja zmiany taryfy biletowej, architektura w

mieście, a przede wszystkim  stadion Wisły – między innymi takie sprawy interesowały krakowian,

którzy w czwartek (10 marca) rozmawiali na czacie z Prezydentem Jacek Majchrowskim.

Rozmowa z prezydentem trwała godzinę, połowa czatu dotyczyła zagadnień związanych z

modernizacją stadionu Wisły. Krakowianie pytali  m.in. o wysokość środków na przebudowę

stadionu, tryb prac budowlanych, termin ukończenia trybuny zachodniej.

Poza stadionem Wisły internautów interesowały też sprawy dotyczące architektury w mieście,

propozycji zmiany taryfy biletowej, strefy płatnego parkowania, zabezpieczenia

przeciwpowodziowe, kanału krakowskiego. Pełny zapis czatu na stronie www.krakow.pl. (KS)
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